
ZAPISNIK 

sa 8. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo održane dana 28. 

svibnja 2019. godine u 12:00 sati u uredu načelnika Općine Lastovo. 

Nazočni vijećnici: Leo Katić, Eduard Bačko, Milka Mihoč, Adela Nikolić Šarić, Meri Glumac i 

Bruna Đuković. 

Odsutni vijećnici: Ivana Marčeta Frlan, Željko Kurta, Lucijana Barbić. 

Ostali nazočni: Bruna Rizvanović. 

Leo Katić, predsjednik Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo, otvorio je 

sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici nazočno šest vijećnika i da Vijeće može 

pravovaljano odlučivati, pa je predložio slijedeći  

DNEVNI RED 

1. Zapisnik sa 7. sjednice 

2. Izvještaj o poduzetim aktivnostima  

3. Prijave na Javni poziv za manifestacije  

4. Knežev dvor i sv. Ivan – organizirano posjećivanje  

5. FLAG iskaz interesa  

6. Prijedlozi građana  

7. Razno na prijedlog vijećnika  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno usvojen Dnevni red. 

RAD PO USVOJENOM DNEVNOM REDU 

TOČKA 1. ZAPISNIK SA 7. SJEDNICE TURISTIČKOG VIJEĆA TURISTIČKE ZAJEDNICE OPĆINE 

LASTOVO 

Predsjednik Leo Katić upitao je članove imaju li primjedbe na Zapisnik sa 7. sjednice TV. 

Eduard Bačko je predložio da ubuduće, zbog bolje preglednosti teksta, zapisnik bude 

oblikovan u odlomcima shodno onome tko govori. Bruna R. je rekla da će od ovog zapisnika 

tako i biti. Kako nitko nije imao ništa drugo za dodati, Predsjednik je zaključio prvu točku i 

stavio na glasanje. Točka 1. je jednoglasno usvojena. 



TOČKA 2. IZVJEŠTAJ O PODUZETIM AKTIVNOSTIMA 

Leo Katić je dao riječ direktorici koja je prema zaključcima sa 7. sjednice napravila 

izvještaj o do sada poduzetnim aktivnostima. Naručena je folija za ploču na Pjevoru 

(turistička karta), naručene su brošure Lastovo – otok kristalnih zvijezda na engleskom i 

hrvatskom jeziku, naručene su i dostavljene biciklističke karte, naručena je ploča za Lučicu i 

baziliku u Ublima.  

Napomenula je kako su inicijativu za promjenu ploče kraj bazilike u Ublima pokrenuli 

učenici 6. razreda OŠ Braća Glumac koji su u sklopu školskih aktivnosti posjetili ostatke 

bazilike i uz podršku profesorice Ivane Silić sastavili dopis kojeg su ostavili u sandučiću za 

građanske prigovore u Općini. Nakon odluke na prošloj sjednici, načelnik im je pozitivno 

odgovorio te su poslali zahvalu i zamolili da ih se pozove na postavljanje nove ploče. 

Izvijestila je i o rezultatima natječaja za turističkog informatora koji je trajao do 15. 

svibnja i na koji je pristigla jedna prijava od Valentine Frlan. Gđica Frlan udovoljava svim 

uvjetima, ima iskustva u turizmu te govori 4 strana jezika. 

Poslan je mail Općini, Parku i Hotelu Solitudo za iskaz interesa za projekt Google 

Street View partnera, ali nitko nije odgovorio. Predsjednik turističkog vijeća je rekao da se 

Općina nije javila na mail jer su se u međuvremenu prijavili na natječaj za dobivanje 

besplatnih sredstava za slične stvari. Općina Lastovo ima odluku da je prošla u zbirnom 

natječaju općina i gradova i iznos je ograničen, ali je stopostotan. Kada dobiju od LAG-a 

daljnje tumačenje, informirat će ostale. 

Bruna R. je izvijestila kako je u ponedjeljak, 27. svibnja održana Edukacija za male 

iznajmljivače na kojoj je prisustvovalo više od 40 iznajmljivača. Dobili su korisne informacije 

za daljnje poslovanje te certifikate AP+. 

Održane su akcije čišćenja pojedinih uvala u suradnji s Parkom i Komunalcem i to 

Lučice, Mihajla, Ubli, Prehodišća i Pasadura. Klapa Ladesta je očistila plažu u Skrivenoj Luci 

tako da se naknadno, ako more nanese otpad, može ponoviti akcija. U planu je još akcija 

čišćenja Zaklopatice i ulice od Pjevora do župne crkve i Palaca. Meri Glumac je rekla da su se 

dogovorili mještani i mladi iz Ubli za akciju čišćenja dijela oko ostataka bazilike i igrališta, ali 

će izvijestiti o točnom datumu. Eduard Bačko je napomenuo kako bi trebalo očistiti i okoliš 

oko kontejnera ispod parkinga na Pjevoru prema Pontinu. Bruna R. smatra da bi to mogli 

očistiti ako podrška Komunalca bude veća u smislu da fizički pripomogne netko baš na tom 

dijelu. Također, rekla je da je u dogovoru s direktoricom Komunalca koja će obavijestiti kada 



čistači po rasporedu zadataka budu u mjestu Lastovu, te će se na taj način spojiti akcija 

čišćenja. Edi smatra da bi trebali pripaziti kada kupe smeće, odnosno tresu kontejner, i na taj 

način spriječiti da uopće dolazi do potrebe za naknadnim čišćenjem. 

Bruna R. je rekla kako je dobila prigovor od mještana Lučice zbog granja uz cestu 

koje se još uvijek nije pokupilo. Bruna Đ. je rekla kako je to granje ostavio DVD kada je čistio i 

da je isti prigovor upućen i Parku. Meri Glumac je rekla kako je prethodnih godina dobila 

odgovor od djelatnika Parka za sličnu situaciju u kojem su joj rekli kako je to prirodni humus i 

da će se razgraditi.  

Eduard Bačko je napomenuo situaciju sječe borova kraj ambulante.  

Bruna R. je pozvala načelnika i Park da na način na koji su odredili „strelište“ kao 

mjesto gdje se može odlagati određena vrsta otpada, da na isti način odrede jedan dio tog 

strelišta za ovakvu namjenu, odnosno za granje prikupljeno prilikom akcija čišćenja.  

Leo Katić je zaključio da oni koji su u svojoj režiji u dogovoru sa Domom zdravlja i 

Hrvatskim cestama skidali borove kraj ambulante i prema Lučici i Ublima, a to je DVD i Park, 

trebaju se do kraja pobrinuti da se to odnese. Jer postoji manjak radnika u Komunalcu i 

apsurdno je očekivati da to Komunalac odradi iza njih, a postoji velika opasnost od požara. 

Meri Glumac se složila i rekla da svatko treba očistiti svoje: Komunalac oko kontejnera, tko je 

posjekao granje neka i očisti. Leo Katić smatra da ovaj zaključak treba poslati i Parku i DVD-u 

u istom obliku. Dogovori i razgovori bi trebali funkcionirati, a treba izbjeći prijave. 

Bruna R. je izvijestila kako je bio objavljen javni poziv za iskaz interesa za potpore 

manifestacijama na koji su se javili pojedinci prema kojima se napravio kalendar 

manifestacija za ljetnu sezonu i koji su se kasnije javili na Javni poziv za potpore 

manifestacijama što pripada sljedećoj točki dnevnog reda. 

Milka Mihoč je primijetila kako se ništa nije poduzelo u vezi zaključka za micanje 

barki sa javne površine u Zaklopatici i smatra da se treba odrediti 15.05. kao krajnji datum 

da se barke maknu s tih površina. Leo Katić je rekao kako je Općina obavijestila ljude koji su 

to postavili, ali ljudi na ta upozorenja ne reagiraju. Milka Mihoč je upitala može li se donijeti 

na Općinskom vijeću odluka da se promijeni datum do kada se barke mogu držati na javnoj 

površini. Leo Katić je rekao da bi u tom slučaju Turističko vijeće trebalo poslati Općinskom 

vijeću prijedlog da se Odluka promijeni i općinsko vijeće po tome može mijenjati odluku u 

skladu sa zakonom. Milka Mihoč smatra da bi se trebala donijeti zabrana radova na 

plovilima na suhom vezu u naseljenim uvalama koji uključuju plastificiranje, bojanje, 



brušenje itd. nego da se za to predvidi mjesto kao što je površina kraj Komunalca gdje će biti 

dostupna voda i struja za što se može platiti i naknada Komunalcu. Leo Katić misli da će biti 

nemoguće provesti tu odluku kroz cijelu godinu, ali iza nekog datuma bi se to trebalo 

ograničiti.  

Meri Glumac je rekla da su tijekom ljeta i trajleri počeli biti problem. Adela Š. N. je 

napomenula parking koji je nekad pripadao hotelu na kojemu sada stoji labudica kao rješenje 

za trajlere gostiju iz Pasadura. Leo Katić je rekao kako taj parking nije javna površina nego je 

pod koncesijom i da bi se tu stavio trajler treba pitati hotel jer je hotel dobio koncesiju od 

županije. Adela Š. N. je upitala predsjednika je li siguran da hotel ima koncesiju nad tim 

parkingom, na što je dobila potvrdan odgovor. Leo Katić je rekao da se koncesijska površina 

proteže od kantuna rive na ulazu u Pasadur do kraja nasipanog dijela i to u svrhu nastavka 

izgradnje privezišta. Iako u dogovorenom roku nisu započeli radove, županija im nije ukinula 

koncesiju. Kopneni dio parkinga sa morskim djelom je u koncesiji njihove firme i smatra da je 

direktor upoznat s time jer je vjerojatno on potpisao ugovor o koncesiji. Leo Katić predlaže 

da se na službenim stranicama objavi obavijest iznajmljivačima da svoje goste upućuju da 

svoje trajlere odlažu na površini kraj Komunalca.  

Bruna R. se osvrnula na situaciju kojoj je prisustvovala u trenutku kada su se tri 

autobusa pokušala parkirati na spomenutom parkingu i kojima je smetala labudica pa su se 

jedva uspjeli parkirati. U telefonskom razgovoru, direktor hotela joj je rekao kako nije uspio 

saznati čija je to labudica, ali i kako taj parking nije od hotela. Ponovno su se čuli naknadno 

prilikom čega joj je rečeno da još uvijek ne zna tko je vlasnik labudice i da će se čuti s 

načelnikom. Tako da sumnja da je direktor upoznat s koncesijom nad tom površinom. 

 

TOČKA 3. PRIJAVE NA JAVNI POZIV ZA MANIFESTACIJE 

 Predsjednik Turističkog vijeća, Leo Katić, otvorio je kuverte sa pristiglim prijavama na 

Javni poziv, a članovi vijeća su utvrdili da dokumentacija svih prijavljenih udovoljava 

uvjetima Javnog poziva i da se datumi manifestacija međusobno ne preklapaju. Ukupna 

sredstva koja su prvotno bila planirana za potpore manifestacijama su umanjena shodno 

visini neplaniranih, a neophodnih troškova te za ovu godinu iznose 38.000,00 kuna. 

Jednoglasno su odlučili o visini potpora za svakog od prijavitelja kako je navedeno u sljedećoj 

tablici. Prijavili su se: Udruga za vidljivost otoka LA!UVO!, udruga Dobre Dobričević, udruga 



Kontrast, udruga Dalmacija Trails, Provin LNT d.o.o., udruga Festival mediteranskog filma 

Split, udruga Ženska klapa Ladesta i udruga Carski otok. 

 U sljedećoj tablici je popis prijavitelja sa visinama potpore koja im je dodijeljena: 

Prijavitelj Dokaz o 
pravnom 
statusu 

Potvrda 
poreza 

Program 
manifestacije 

Dodijeljeni iznos 

LA!UVO! Da Da Da 6.000,00 

Dobre Dobričević Da Da Da 5.000,00 

Kontrast Da Da Da 5.000,00 

Dalmacija Trails Da Da Da 2.000,00 

Provin Da Da Da 3.000,00 

FMFS Da Da Da 3.000,00 

Klapa Ladesta Da Da Da 9.000,00 

Carski otok Da Da Da 5.000,00 

 

 Leo Katić je predložio da se za manifestacije koje se održavaju višekratno, po pismenom 

zahtjevu o održanoj manifestaciji i dijelu programa te dostavljenom izvješću, u tom iznosu 

financira izvršeni dio programa. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

TOČKA 4. KNEŽEV DVOR I SV. IVAN – ORGANIZIRANO POSJEĆIVANJE  

Bruna R. je rekla kako u posljednje vrijeme dobiva upite od gostiju i iznajmljivača 

vezane za posjet Kneževom dvoru. Kako je Knežev dvor u vlasništvu općine, smatra da bi kao 

djelatnik turističke zajednice trebala znati informaciju koju će proslijediti gostu, a tiče se 

visine ulaznice i vremena za posjetu. Također je spomenula razgovor s Meri Glumac, kod 

koje su trenutno ključevi, kada je na upit određene grupe posjetitelja trebala doznati 

navedene informacije.  



Leo Katić je svjestan da postoji problem dostupnosti Kneževog dvora posjetiteljima u 

redovnom vremenu u određenom terminu. Do sada ga nismo riješili. Raznorazne 

kombinacije su se događale u prošlosti i Općina Lastovo je sa Meri Glumac napravila 

sporazum kojim se riješilo „mrtvo vrijeme“ tijekom godine da se kod dolaska grupa one 

upućuju na Meri Glumac. Meri Glumac je to radila u svojoj režiji i novac od ulaznica je 

polagala u blagajnu općine Lastovo. Sada je visoki datum i svjestan je da postoji problem 

kako će Knežev dvor raditi ovog ljeta. Smatra da može raditi samo na jedan način a to je da 

Općina Lastovo, kao vlasnik, donese odluku i zaduži osobe da Palac bude otvoren u 

određeno vrijeme. Smatra da netko treba tamo raditi i to bi svima trebao biti cilj. Podsjetio je 

kako je prošla godina bila najkritičnija i kako je taj način teško funkcioniralo. Predlaže da se 

tamo zaposli netko tko će primati naknadu, da je njegov posao održavanje i otvaranje 

prostora za posjetitelje. Ukoliko dođu vodiči, oni mogu odraditi posao vođenja. Jedino je 

bitno da bude otvoren u zadanom vremenu, dakle otvoriti prostor, naplatiti ulaznicu, a 

ukoliko dođu grupe bez vodiča da se educira i nauči o Palacu sve kako bi ga uspješno 

prezentirao/la. I smatra da ostaje pitanje tko će to odraditi. Ta osoba bi imala radno vrijeme. 

Milka Mihoč je upitala mogu li to raditi djelatnice Turističke zajednice jer ih je dvije. 

Bruna Đ. smatra da je vrlo bitno da turistička zajednica bude otvorena tijekom cijelog dana i 

ne vidi vremenski prostor kada bi one mogle to raditi. Milka Mihoč smatra da ako Park bude 

u uredu TZ-a kao i do sada da bi one mogle to odraditi da se ne plaća još jedna osoba iz 

razloga malog proračuna kako općine, tako i TZ-a. Bruna Đuković je rekla da Park ove godine 

nema ljudi i da ne zna što će bit i hoće li netko od tih djelatnika biti u TZ-u. 

Meri Glumac je rekla da će kroz desetak dana moći naći rješenje za srpanj i kolovoz i 

zamolila je ako se može pričekati malo. U tom slučaju bi sedmi i osmi mjesec bio otvoren. A 

za lipanj i rujan bi trebalo pričekati desetak dana dok ne riješi problem. 

Bruna R. je upitala da li znači da je onda Meri Glumac preuzela odgovornost za 

rješavanje tog problema. Meri Glumac je rekla da da bi ona mogla preuzeti odgovornost, 

mora sjest sa načelnikom i pričekati par dana. 

Leo Katić je rekao da prostor Kneževog dvora treba imati radno vrijeme. „Tko 

preuzme, mora se držati radnog vremena. Što se tiče Općine koja će organizirati to, uopće 

nije upitno, jer je svima u interesu da bude otvoreno u određenom vremenu, a ne malo raditi 

a malo ne. Dakle, ako se ne pronađe rješenje tehničkog rada u tom prostoru i sati radnog 

vremena, nema govora o drugome. Ako će to raditi turistička zajednica, može se donijeti 



odmah odluka, a ako će raditi Meri Glumac ista stvar. Ako nitko ne preuzme ozbiljno, neće 

biti odluke.“ 

Meri Glumac je rekla kako je njoj trenutno problem što su studenti još na fakultetu. 

Leo Katić je rekao da općina sutra može raspisati javni poziv i da će rok biti 15 dana i 

znat ćemo koja je odluka. Do tada ključeve od Palaca ima Meri Glumac. 

Meri Glumac je rekla da nema trenutno djelatnika. 

Eduard Bačko je predložio da dok se ne riješi taj problem netko iz TZ-a ide dva sata u 

Palac otvoriti od 10 do 12. Bruna R. je rekla da će onda u tom vremenu TZ biti zatvoren. 

Eduard Bačko je rekao da bi se onda trebalo na vrata staviti radno vrijeme turističkog ureda i 

odmah do toga i Kneževog dvora kako bi ljudi znali da je otvoren. 

Leo Katić je upitao Meri Glumac može li ona otvoriti Knežev dvor u tom vremenu, na 

što mu je ona rekla da pričeka par dana pa da će mu moći odgovoriti i dati rješenje. Dakle, do 

05. lipnja će znati odgovor. Leo Katić je rekao da će se 5. lipnja znati rješenje, a do tada da se 

može raspisati Javni poziv. 

Meri Glumac je rekla da će točno tada znati od kada do kada će Knežev dvor moći biti 

otvoren. Eduard Bačko je rekao da do tada treba riješiti prazan hod, ali poslije 5. lipnja ćemo 

znati što ćemo napraviti. 

Adela Š.N. smatra da TZ prema gostima treba znati dati pravu informacije, a ne radit 

tamo, a ne znati kada se može posjetiti Knežev dvor niti koliko košta ulaznica. 

Leo Katić je zaključio da će 5. lipnja biti raspisan Javni poziv „i iza toga ćemo znati na 

čemu smo ili ćemo morati potražiti neke alternative. Ukoliko ne nađemo rješenje, Knežev 

dvor neće biti otvoren. Ako ne bude imao vrijeme kada je otvoren, na ovakav način, kada se 

ne zna radno vrijeme, neće raditi.“ 

Leo Katić je rekao da bi on raspisao Javni poziv odmah, ali Eduard Bačko je rekao da 

ćemo poslije 5. lipnja znati kako ćemo otvarati kroz lipanj. 

Leo Katić je rekao da do 5. lipnja ukoliko netko nazove i pita informaciju o radnom 

vremenu Palaca upućujemo na onoga tko je trenutno zadužen da taj prostor otvara.  

Bruna R. je upitala Meri Glumac da u slučaju da uputi nekoga na nju, kao osobu koja 

je trenutno zadužena za ključeve Kneževog dvora, da li oni plaćaju samo ulaznicu ili i 

turističko vođenje. Meri Glumac je rekla da do dana današnjega nije dobila nikakvu naknadu 

za vođenje u Palacu osim ulaznice. A transfer i vrijeme je utrošila, besplatno. Ulaznicu je 

naplaćivala 30 kuna, bez popusta za ikoga, bez obzira za grupe. 



Leo Katić je upitao što je s ulaznicama za djecu. Meri Glumac je rekla da su rijetko 

kada posjetitelji bili djeca i da ulaznicu za djecu nije nikad naplaćivala. 

TOČKA 5. FLAG – ISKAZ INTERESA 

Bruna R. je upoznala nazočne sa upitom FLAG-a – lokalne akcijske grupe u ribarstvu, te 

pročitala njihov mail upućen TZO Lastovo u kojem piše sljedeće: 

S obzirom na to da je Vaša općina jedna od članica FLAG-a Južni Jadran, ovim putem slobodni smo 
Vas zatražiti očitovanje o sljedećem. Naime, FLAG Južni Jadran je lokalna akcijska skupina u ribarstvu, 
te kao takva u skorije vrijeme kreće s raspisivanjem jednog od natječaja vezanog uz manifestacije s 
ribarskom tematikom.  
Naime, sufinanciranje samog projekta je iz operativnog programa EU 2014.-2020., te za JLS i javno 
pravna tijela intenzitet potpore iznosi 100%.  
Predviđeno najniži iznos javne potpore bi iznosio 20.000,00 kn po korisniku, a najviši iznos javne 
potpore 150.000,00 kn po korisniku, uključujući PDV. 
Uvjet za prijavu na projekt imali bi nositelji koji su već održali barem jednu manifestaciju, uz dokaz o 
istoj. Manifestacije bi obuhvaćale pripremu lokalnih specijaliteta, te ponudu proizvoda ribarstva 
(brudetijada, buzarijada, dani Malostonske kamenice, ribarske večere i sl). 
S obzirom na to da je nacrt samog prijedloga projekta u tijeku, planirani prihvatljivi troškovi bi se 
odnosili na: posude za pripremanje hrane s plamenikom (specijalne posude zapremnine par stotina 
litara, prosječne cijene na tržištu od cca 40.000,00 kn), roštilji (većeg obima), stolovi i stolice, šator, 
promidžbene aktivnosti, kontejner za skladištenje navedene opreme,suncobrani i sl.  
Stoga, ako na Vašem području djelovanja postoje manifestacije na ovu tematiku, molimo bismo Vas 
da iskažete interes (o potrebnoj opremi-gore navednoj ili prijedlog), kako bismo dobili smjernice i 
prijedloge prije samog nacrta natječaja. 
Također molimo Vas da navedete da li imate na području Vaše općine manifestacije vezane uz 
navedenu tematiku, te o kojim se manifestacijama radi (naziv) i koliko puta godišnja se održavaju. 
Ljubazno Vas molimo za odgovor u što skorijem roku. 
Za sve daljnje informacije stojimo Vam na raspolaganju. 
Jedna napomena ukoliko se radi o JLS i javno pravnim tijelima intenzitet potpore je 100%, a ukoliko se 
radi o nekim drugim onda sufinanciranje može biti do najviše 85 %, jer vanjski otoci kao otok Lastovo 
spadaju u poseban režim sufinanciranja. 
Unaprijed zahvaljujmo na odgovoru. 
 

Prepričala je i razgovor s Matom Oberanom – voditeljem FLAG-a koji je kontaktirao 

TZO Lastovo po iskazanom interesu i savjetovao da, s obzirom da TZ do sada nije bila 

organizator ribarskih večeri, ove godine bude organizator jedne i time će udovoljavati 

uvjetima natječaja koji će biti raspisan nakon ljeta. Također, je predložio da se prijavi TZ, a ne 

neki privatnik iz razloga sufinanciranja od 100% i okvirno je izračunao da bi za TZO Lastovo 

bilo potrebno otprilike 100.000,00 kuna sredstava za prihvatljive troškove za ovakav projekt 

gdje bi se nabavile klupe, stolovi, šator, posude i ostalo potrebno za organizaciju takvih 

večeri. Potrebno je imati dokaz o prethodno organiziranoj ribarskoj večeri. 



 Tako je došla na ideju da okupi ugostitelje s Pjevora koji su prethodno, prije 

navedenog maila, iskazali interes za zajedničkom manifestacijom. TZ bi koordinirala 

manifestacijom i bila glavni organizator što bi bio dokaz za budući natječaj, a potrebna je 

podrška od svih koji mogu sudjelovati. 

 Leo katić smatra da bi se takva manifestacija trebala održati kako bi se mogli 

natjecati na budući natječaj. Adela Š.N. je rekla da je to isto kao što su četiri ugostitelja i do 

sada radili, samo što se treba zvati ribarska večer i potrebno je ubaciti elemente koji će bit 

vezani za ribarsku večer. I TZ mora biti organizator. 

 Bruna R. je predložila da se ugostitelji pobrinu za stolove ispred svojih objekata i 

piće. Bend mogu financirati skupa sa TZ-om i namirnice može financirati troškove hrane što 

uključuje rižot, ribu ili što već odlučimo zajedno. Također, upozorila je da što se tiče 

slobodnih datuma za ovu manifestaciju, preostaje 20. srpnja, ali taj datum je 2 dana iza 

punog mjeseca što znači da je velika mogućnost da neće biti srdela. Predlaže lokaciju Pjevora 

zato što je najjednostavnije zbog ugostitelja koji su tu. Meri Glumac je rekla da ako ne bude 

srdela, mogu se peći lokarde.  

Leo katić je rekao da se srdele mogu malo i zamrznuti par dana pa se mogu pržiti 

umjesto peći i nije neophodno da budu svježe od istog dana. Također, smatra da je to velika 

organizacija i da je u interesu svima i treba je organizirati. U ovom slučaju će organizacija 

spasti na jednu osobu i to TZ koja bi ponovo trebala sjesti s vlasnicima objekata i dogovoriti 

što se može napraviti. A ako dođemo do navedene opreme, u budućnosti može poslužiti bilo 

kome tko bude želio organizirati slične javne manifestacije. Treba konkretizirati plan i početi 

s organizacijom. Najmanji trošak će biti nabaviti sirovinu, a muziku i ostalo će trebat zajedno 

dogovoriti. Ne treba biti na nekom visokom nivou nego koliko sredstva budu dozvolila. 

Eduard Bačko je upitao da li ovaj datum 20. srpnja ostaje kao datum manifestacije, na 

što je Bruna R. rekla da se prilagodila ostalim datumima manifestacija kako se ne bi 

preklapali i radi se o suboti kada će posjećenost zbog neradnog dana biti velika. Eduard 

Bačko smatra da ribu treba nabavit ranije i osigurat barem tu stavku. 

Leo Katić zaključio točku 4. i vijećnici su dali podršku za organizaciju. 

 

 

 



TOČKA 6. PRIJEDLOZI GRAĐANA 

 Prije nego se započne točka 6. Leo Katić je želio upitati prisutne da li se slažu sa 

redom vožnje autobusa za ljetnu sezonu od 31. svibnja, koji je Općina dobila od Arriva 

tvrtke. Leo Katić je rekao da ovdje iznosi jer je potrebno poslati prijedlog i sa stajališta 

Općine i sa stajališta Turističke zajednice. Prošle godine je bio 21 prekid vožnje autobusa za 

Zaklopaticu zbog nepropisno parkiranih automobila i nemogućnosti prolaska autobusa 

cestom. 

 Bruna R. je na temelju primjedbi iznajmljivača predložila da se polazak autobusa koji 

kreće iz Lastova u 18:00 sati, prebaci za malo raniji termin (barem 10 minuta ranije) iz 

razloga što katamaran stigne u 18 i 15 i putnici izađu prije nego dođe autobus koji je na 

Pasaduru, pa isti ti putnici zaključe da autobusa nema i snalaze se na druge načine. Kad 

autobus napokon dođe, ne bude više putnika na stanici.  

Leo Katić predlaže da se povežu Portorus i Zaklopatica kao što je bilo prošle godine, 

te zadužuje Brunu R. da pošalje prijedloge Općini koja će ih proslijediti prijevozniku. 

Adela Š.N. je upitala može li ranojutarnji autobus koji kreće iz Lastova u 04:00 otići i 

na Pasadur jer je postoji problem transporta gostiju koji su smješteni tamo i moraju se 

snalaziti sami. S time da krene malo ranije iz Lastova. Eduard Bačko smatra da bi trebao otići 

autobus do Pasadura u tom terminu. Lao katić je još jednom pozvao da se pošalju prijedlozi i 

zaključio ovu temu. 

Bruna R. je na temelju prijedloga građana upitala da li se mogu urediti prilazi moru u 

uvalama Korita i Borova. Leo Katić je rekao da može ukoliko se povuče kaznena prijava.  

Eduard Bačko je upitao može li se pokositi put do tih uvala i maknut borovi koji su 

pali u Borovoj. Milka Mihoč je upitala što je s Koritima i ima li nade da će se srediti. Eduard 

Bačko je prozvao predstavnicu Parka koja je rekla da će prenijeti ravnatelju upit. Milka Mihoč 

je zamolila da prenese i štetnost koju prouzrokuju vlasnici plovila na suhom vezu koji ih 

bruse i pituraju, kao i količinu jahti i jedrilica koje se nalaze u uvali zbog kojih se gosti ne 

mogu kupati.  

Bruna R. je upitala postoji li mogućnost označavanja i uređenja puteljka do Rope. 

Eduard Bačko smatra da bi to trebalo postaviti kao zadatak u listopadu jer je sada kasno.  



Bruna R. je opet spomenula problem srušenih borova kraj ambulante. Leo Katić je 

rekao da treba TZ poslati dopis da tamo gdje su se izvršili radovi da se završi posao do kraja, 

tj. uklone borovi. 

Bruna R. je spomenula kantu na Soznju koja je puna, a nitko je ne prazni. Doznala je 

neslužbeno da je kanta u vlasništvu Parka. Leo Katić predlaže da se pozove Komunalac da je 

isprazni. Meri Glumac predlaže da se na kraju pošalje račun Parku. 

Adela Š. N. predlaže da se Park dogovori s Komunalcem da se prazni ta kanta ili neka 

maknu kantu sa tog mjesta. Eduard Bačko zaključuje da će Park i Komunalac riješiti problem 

kante na Soznju. 

Bruna R. je spomenula granje uz cestu prema Lučici i tema je zaključena u 

prethodnim točkama. 

Bruna R. je obavijestila kako su je kontaktirali iz Osnovne škole s upitom da na 

ispraćaj učenika osmog razreda krajem školske godine koji idu na jesen sa Lastova u srednju 

školu, da im se pripremi nekoliko mapa Lastova da „nose Lastovo u srcu“. Upitala je može li 

se donirati još neki suvenir koji bi se priložio karti Lastova na što joj je Leo Katić rekao da 

Općina može donirati knjigu od Ane Ivelje.  

Bruna R. je rekla kako je došla ponuda za izložbu slika od umjetnika koji se bavi 

grafitima i street art tehnikom slikanja, te je njegova slika sa motivom Lastova ušla u finale 

svjetskog natjecanja u Australiji. Prezentirala je troškove koji ukupno iznose 5.300,00 kuna 

plus troškovi smještaja za 5 osoba za vrijeme održavanja izložbe u kolovozu. Leo Katić je 

rekao da mu se može javiti za dogodine, ako bude voljan. 

 

TOČKA 7. RAZNO NA PRIJEDLOG VIJEĆNIKA  

Meri Glumac je obavijestila da se dogovorila sa ravnateljicom škole za bojanje 

blokova na rivi u Ublima i da će biti prisutan profesor likovnog. 

Milka Mihoč je upitala što je sa smećem koje se odlaže ispred deponija na Soznju i da 

li se to planira maknuti jer se radi o krevetima i drvenom namještaju. Leo Katić je rekao da će 

se to smeće pokupiti i prebaciti na drugo mjesto gdje će se moći zapaliti. A pogled na deponij 

je problem i svake godine se kupuje mreža. Strelište je određeno kao prostor gdje će se to 

zapaliti u suradnji s DVD-om. 



Eduard Bačko je upitao može li se riješiti dio parkinga na Pjevoru kraj autobusne 

stanice na način da se nacrta križ na mjesto gdje se ne smije parkirati i tako spriječi gužva 

koja se stvara kada se auta okreću ispred crkve sv. Roka. 

Bruna Đ. je upitala što je s javnim wc-om na Pjevoru jer je dobila pritužbe da se ne 

može doći do njega. Eduard Bačko je rekao da tamo ni ne piše da je to javni wc. Adela Š.N. je 

rekla da je znak uklonjen ali da wc postoji. 

Leo Katić je rekao da je ugovor bio jasan i da se već pisao dopis onome ko je bio 

zadužen za njih i da se može poslati ponovo.  

Adela Š.N. ne vidi problem da se u wc uđe kroz kafić, a Bruna Đ. misli da je problem 

jer ljudi ne znaju da ga mogu koristiti na taj način. Eduard Bačko misli da to nije dobar način. 

Adela Š. N. je rekla kako je to rješenje bilo za vansezonu, a da je ljeti otvoreno. 

Eduard Bačko smatra da se treba staviti tabla da bude vidljiva svima. Adela Š.N. kaže 

da je tabla postojala, ali da je netko uklonio. Leo Katić je rekao da će se tražit da se put do 

wc-a oslobodi. 

Meri Glumac je predložila da se cesta od Pjevora do crkve zatvori u razdoblju od 11 

do 1. Leo Katić je rekao da se cesta ne može zatvarati bez suglasnosti policijske uprave, a 

policijska uprava je odbila zatvaranje prometnice. 

Adela Š. N. je rekla kako je oglasna ploča na Pasaduru u jako lošem stanju i da bi je 

trebalo zamijeniti i popraviti. Također, spomenula je i šahtu kraj mosta koja je slomljena i 

postoji mogućnost da netko upadne u nju. Bruna R. je rekla da je obavijestila Komunalac o 

tome i da su se oni zauzeli da je zamijene. 

Milka Mihoč je upitala što je sa šetnicom „lungomare“ u Zaklopatici. Eduard Bačko 

smatra da se o tome treba pričati u listopadu. Leo Katić je rekao da je u prostornom planu 

ucrtana šetnica u Zaklopatici i ako bude sve kako je planirano, moći će se stvoriti temelji za 

realizaciju tog plana. Javni uvid u prostorni plan traje do 11. lipnja. U Borovu i Korita je 

umjesto prirodne plaže upisana uređena plaža koja bi bila preduvjet da se bez kazne iste 

urede. 

Adela Š. N. je obavijestila da su mještani Pasadura zainteresirani da se sredi plaža sa 

platoom kraj mosta, na strani Malog Laga. Upitala je s kime treba razgovarati o tome. Leo 

Katić je rekao da je igralište javna površina i da se pošalje dopis općinskom načelniku gdje će 

biti opisan način uređenja određenog područja. 



Milka Mihoč je upitala da li se na plažu ispred Auguste Insule može doći kupati svi koji 

žele. Leo Katić je odgovorio da sve što je javno pomorsko dobro može koristiti svatko. Jedino 

ono što je u koncesiji mora dozvoliti onaj tko plaća koncesiju. Na Lastovu imaju koncesije i to 

su sidrišta, riva na Pasaduru, riva u Zaklopaticu, ponton od Marčelina, a sve drugo je javno 

pomorsko dobro. 

 

 

 

Sjednica je završena u 14:10. 

 

Zapisničar       Predsjednik Turističkog vijeća 

Bruna Rizvanović       Leo Katić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Turistička zajednica Općine Lastovo 
Pjevor 7 20290 Lastovo 
tel/fax 020/801 018  
e-mail: info@tz-lastovo.hr 
web: www.lastovo.hr 
Urbroj: 21/19  
Lastovo, 28. svibnja 2019. godine 

 

Na 8. sjednici Turističkog Vijeća Turističke zajednice općine Lastovo, održanoj 28. svibnja 

2019. godine, doneseni su sljedeći zaključci po točkama dnevnog reda:  

1. Zapisnik sa 7. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo 

- usvaja se zapisnik sa 7. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo. 

2. Izvještaj o poduzetim aktivnostima 

- poslati zaključak Parku prirode Lastovsko otočje i DVD-u Lastovo u vezi uklanjanja 

posječenih borova i granja ostavljenih za vrijeme akcija u kojima su sudjelovali 

- poslati Općinskom vijeću prijedlog da se promijeni odluka o krajnjem datumu držanja 

plovila na suhom vezu i da novi datum bude 15. svibnja. 

- na službenim stranicama objaviti obavijest iznajmljivačima da goste upućuju da svoje 

trajlere odlažu na površini kraj Komunalca 

3. Prijave na Javni poziv za manifestacije 

- Donesena je odluka o dodjeli potpora za manifestacije za prijavitelje kako slijedi: 

 LA!UVO! – 6.000,00 kn 

 Dobre Dobričević – 5.000,00 kn 

 Kontrast – 5.000,00 kn 

 Dalmacija Trails – 2.000,00 kn 

 Provin LNT – 3.000,00 kn 

 FMFS – 3.000,00 kn 

 ženska klapa Ladesta – 9.000,00 kn 

 Carski otok – 5.000,00 kn 

- Sredstva će se uplatiti po dostavljenom izvještaju o održanoj manifestaciji i pismenom 

zahtjevu organizatora 

mailto:info@tz-lastovo.hr
http://www.lastovo.hr/


4. Knežev dvor i sv. Ivan – organizirano posjećivanje 

- Ukoliko do 5. lipnja Meri Glumac ne pronađe rješenje u vidu redovite dostupnosti 

Kneževog dvora u određenom vremenu, Općina će raspisati Javni poziv za djelatnika koji 

će biti zaposlen tijekom sezone 

5. FLAG iskaz interesa 

- Vijećnici su dali podršku za organizaciju ribarske večeri 

6. Prijedlozi građana 

- Turističko vijeće će poslati prijedloge o izmjeni voznog reda autobusa Općini 

- Za ispraćaj učenika osmog razreda, Općina će darovati knjigu pjesnikinje Ane Ivelje 

7. Razno na prijedlog vijećnika 

- Općina će poslati dopis da se oslobodi prolaz do javnog wc-a 

- dogovorom Parka prirode Lastovsko otočje, DVD-a Lastovo, Komunalca i Općine Lastovo 

određeno je „Strelište“ kao prostor gdje se može odlagati drveni otpad 

 

Predsjednik Turističkog Vijeća TZO Lastovo  

         Leo Katić v.r. 


